
Arbeidsgruppemøte Kongsheim 09.03.21 

Tilstede: Berit, Elisabeth, Hanne, Inger Elise, Kristin, Solvor, Lars, Svein Magne og 3 stk fra Sign arkitektur 

(arkitektfirmaet) 

Tegninger arbeidsgruppa mottok i forrige uke ble gjennomgått. Arkitekt hadde en del spørsmål, endringer ble 

diskutert arkitekt vil komme med nytt forslag på tegning snarlig. 

“Bano” er en leverandør av baderomsinnredning, hvor badets areal reduseres og innredningen er mer fleksibel i 

form av hev/senk-funksjon, vri-funksjon, flere håndtak osv. Se gjerne nettsted bano.no 

Kostnaden er ca den samme som ved vanlig størrelse på bad, fordi innredningen er mer kostbar men arealet 

reduseres 

Skal vi ha vanlig størrelse på badene, eller Bano-bad? Eller begge deler? Det er fordeler og ulemper for begge typer 

Planen er at nord- og sør-fløyene bygges og innflyttes hver for seg. Hvilken del man starter med skal gruppa være 

med å bestemme, på et senere tidspunkt. Storås har bedt Johansen om å reservere Kårstua til bruk for Langtidsavd i 

byggeprosessen, da teknisk/arkitekt mener det vil være mye støy og forstyrrelser for pasientene i etasjen rett under 

byggingen. 

Utearealet er en utfordring. Det ønskes forslag fra gruppa på løsning her! Hva er behovet til de ulike 

pasientgruppene (palliasjon, demens, rehabilitering)? Hva med røykere? 

Takterrasse kan bli vanskelig, da det er 30 cm høydeforskjell ute og inne (høyest ute). 

Det er en del støy fra vegen, som kan gjøre det vanskelig å ha terrasse mot nord. 

Hvor mange ansatte er det totalt på bygget, og kjønnsfordelig? Arkitektene må vite dette ift garderobene. Randi 

sjekker. 

Gruppa får nye tegninger snarlig, slik at de ses gjennom til neste møte om 1 uke. 

 

Ref: Randi 

 


